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Vragen van het lid Pechtold (D66)
aan de minister van Justitie over
poker als kansspel. (Ingezonden
23 september 2008)

1
Bent u bekend met de afscheidsrede
van de Tilburgse hoogleraar
Waarschijnlijkheidsberekening op
26 september 2008, waarin hij stelt
dat poker onterecht als kansspel
wordt gekwalificeerd? Wat vindt u
hiervan?

2
Hoe gaat u om met het gegeven dat,
indien deze stelling juridisch
houdbaar blijkt te zijn, het exploiteren
van poker zonder vergunning
ingevolge de Wet op de Kansspelen
niet langer verboden zou moeten
zijn?

3
Op welke wijze wordt er binnen de
Europese Unie naar deze discussie
gekeken? Welke ontwikkelingen zijn
er hieromtrent gaande?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Teeven (VVD), ingezonden
23 september 2008 (vraagnummer
2008Z02915/2080900660).

Tweede Kamer der Staten-Generaal 2
Vergaderjaar 2008–2009 Vragen gesteld door de leden der Kamer

0809tkkvl2080900710
Sdu Uitgevers
’s-Gravenhage 2008 Tweede Kamer, vergaderjaar 2008–2009, Vragen


